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INTERPELACJA

Szanowny Panie Prezydencie 

Wnioskuje o informowaniu opinii publicznej za każdym razem, kiedy inwestycje typu 
„spalarnia”, „składowanie niebezpiecznych materiałów”, „przetwarzanie odpadów” i tym podobne,
zaczynają być rozpatrywane przez organy urzędowe miasta. Niedopuszczalne jest, że mieszkańcy 
dowiadują się o takich sprawach z mediów, znajomych, rodziny czy w inny niż oficjalny kanał 
komunikacyjny miasta. Niedopuszczalne jest, że w sprawach o mniejszym oddziaływaniu 
społecznym i środowiskowym organizuje się konsultacje społeczne, a w takich ważnych dla całego 
miasta sprawach konsultacje są pomijane. Tym samym wnioskuje o jak najszybsze zorganizowanie 
Konsultacji Społecznych dotyczących „budowy instalacji do przetwarzania odpadów i składowiska 
odpadów”, która zbulwersowała ostatnio mieszkańców. Wnioskuje o takie konsultacje, ponieważ 
sprawa do 9 marca jest ciągle w toku i nie została zakończona, co możemy się dowiedzieć z pisma 
UM Legnica umieszczonego na BIP. Konsultacje takie powinny się odbyć przed terminem 9 marca, 
tak aby RDOŚ Wrocław mógł wziąć je pod uwagę. 
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